
zÁPIsNlcA
Zo zasadnutia obecného zastupite|'stva, ktoré sa kona|o dňa í 2..|0. 2011

Poěet poslancov: 9
Prítomní: 8
ospravedInení: Ján ŽeIpský
Starosta obce : Mgr. Peter Švara|
H|avný kontrolór: Natá|ia Topo|čányová
Pracovníci obecného úradu podla prezenčnej |istiny

PROGRAM
1. otvorenie, schvá|enie programu, návrhovej komisie a overovatelov zápisnice.
2. SoÉva o rokovani komisií oZ
3' Správa o výs|edkoch hospodárenia s finančnými prostriedkami obce k 30.9.20'1 1
4' Správa o výs|edkoch a podmienkach Výchovno-vzde|áVacej činnosti Zák|adnej ško|y v RohoŽniku vš. Roku

201012011
5. Správa o výs|edkoch a podmienkach výchovno-wdelávacej činnosti Materskej ško|y v RohoŽniku v š' Roku

2010t2011
Správa o bezpďnostnej situácii v obci
Informácie o monitorovani kva|ity ovzdušia
Investičné p|ány obce
Správa o vykonaných kontro|ách
RÓzne
Interpe|ácie pos|ancov
Diskusia
Záuer

K bodu programu ě. í
Zasadnutie Obecného zastupitetstva otvori| starosta Mgr. Peter Švaral' Po privitaní pos|ancov a ostatných prítomných,
pred|oži| na schválenie program riadneho zasadnutia oz. Ako zapisovatelka bo|a uÍčená p' Mária KoŽuchová
overovate|ia: Doc. MUDr. Mi|an Májek' p. Karo| Stark; návrhová komisia: p. Vladimir Bácho1 p. Marek Fabian, |ng'
Pavo| Kotes' Bo|o navrhnuté presunúť body programu č'6.,7.,4.,5.,na začiatok rokovania obecného zastupitelstva. OZ
pred|ožený návrtr schváli|o . uznesenie č. 63/20í í za: 8'zdrŽa| sa: 0,proti: 0 ' neprítomný: Ján Že|ipsý

K bodu programu -ě. 2
0Z vza|o na vedomie informáciu, Že Marek Fabian sa wdáva funkcie predsedu Komisie pre vzde|ávanie, m|ádež' šport'
ku|túru a médiá' Návrh nového predsedu komisie bude prerokovaný na zasadnutÍ tejto komisie - uznesenie č;73nu1
za: 8, zdÉal sa: 0, proti: 0 , neprítomný: Ján Že|ipský

K bodu programu č. 3
Micha| Kiss prednieso| spÉvu o hospodáreni s Íinančnými prostriedkami obce k 30'09.20í í.V|adimír Báchor sa pýta| na
nárast nák|adov v po|oŽke na e|ektrické energie. Pracovníci obce tento nárast vysvet|ili zmenou faktuÉcie zá|ohoých
a zúčtovacich platieb.
Starosta informova| o návňoch zákonov, ktoré sú v súčasnosti predloŽené na rokovanie NRSR, a ktoré budú mať
negatívny vp|yv na prí.jmy obce v ďa|šom obdobi. Pričom ak tieto budú schvá|ené, obec bude musieť niektoÉ miestne
dane zvýšiť o 100 aŽ 300% v opačnom pripade obec má obec ohrozených V prijmoch cca 250 000 € čo je asi po|ovica
všetkých dani z nehnutelnosti, ktoré obec ročne vyberie. Pripomenul, Že dane, ktoÉ zap|atia obyvate|ia obce za stavby
na bývanie - tj. domy a byty predstavujú ročne spo|u cca 12.000'-€ čo sú náklady na elektriku na verejné osvetlenie,
resp. odvod daŽďovej vody' Vyzval pos|ancov aby sa za úče|om prípravy rozpočtu stret|i cca v po|ovici novembra, ked'
snáď uŽ budú |epšie známe východiskové údaje.
- uznesenie č. 69/201í
za: 8, zdÉa| sa:0, proti: o, neprítomný: Ján Že|ipský
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K bodu programu č. 4
Riaditefta Zák|adnej školy v RohoŽníku prednies|a Správu o výs|edkoch a podmienkach výchovno.wde|ávacej
činnosti Zák|adnej ško|y V RohoŽníku v š. Roku 201012011' okrem iného uvied|a' Že škola má 305 deti' oZ zobra|o
sorávu na vedomie'
- uznesenie č. 68/201í
za: 8, zdÉa|sa: 0 , prďi: 0, neprítomný: Ján Že|ipský

K bodu programu č. 5
Riaditelka Materskej ško|yv Rohožníku prednies|a spráVu o ýs|edkoch a podmienkach výchovno-vzde|ávacej
činnosti Materskej ško|y v RohoŽníku v š. Roku 20,l0/201 1 . Okrem iného uvied|a, že ško]a má 'l20 deti čo je maximá|ny
moŽný počet' a Že všetky deti, ktoré bo|i na zápise bo|i prrjaté do materskej ško|y. H|avná kontrolórka navrh|a pripraviť
na ďa|šie rokovanie oZ návrh uznesenia, ktorým by sa určili pravid|á a podmienky prijímania detí do MŠ. zároveň
požiada|a o navýšenie hodnoty stravnej jednotky z1,26€ na 1'27€' oz vza|o správu na vedomie - uznesenie č'
66/201í a schvá|i|o naýšenie stravnejjednotky podta poŽiadavky riaditelky Materskej školy - uznesenie č. 67/20í í '
za: 8, zdÉa| sa: 0, prďi: 0, neprítomný: Ján Že|ipský

K bodu programu č' 6
SpÉvu o bezpďnostnej situácii v obci prišie| prědniesť riaditel okresného riaditelstva Policajného zboru v Malackách
pp|k. Mgr. Peter Kubina a riaditel obvodného odde|enia Policajného zboru v RohoŽniku Mgr. Peter Zemánek . obvodné
oddelenie v Rohožniku má momentá|ne systemizovaných 13 miest pričom vzhladom na pnacovnoprávne predpisy nie sú
všetky obsadené. Riaditelstvo v Ma|ackách sa pokúsi tento počet navýšiť na 15' Podla vyjadrenia pp|. Kubinu je
situácia v obci bezpečná v porovnani s ďa|šími obvodmi v okrese a pri prih|iadnuti na špeciÍiká obce' Pričom upozomil,
že v kompetencii a pÓsobnosti obvodného odde|enia nie je len územie obce RohoŽník, a|e aj Pemek, Kuchyňa,
So|ošnica, P|avecké Podhradie a P|avecký Mikuláš. Uviedo|, Že situácia na DruŽstevnej ulici v Ma|ackách nesúvisi
s bezpečnostnou situáciou vobci. Na záVer poŽiada| aby občania h|ási|i uda|osti na po|íciu aby nebo|i skres|ované
štatistiky bezpečnostnej situácie' |nformoval, Že v pripade poškodených pomnikov nebo|o zatiať vznesené obvinenie
voči konkrétnemu páchatelovi. Na otázku Doc. Májka na stav drogovej trestnej činnosti v obci - Pp|k. Kubina uviedo|, Že
po|icia má cca prehlad o konzumentoch drog a aj o dea|eroch, a Že Úskyt drog v obci nemá stúpajúci trend a situácia je
stabilizovaná a na ieho pripomienku k bezpečnosti na cestách prizna|, že majú má|o dopravných po|icajtov, avšak
vzhÍadom na štatistiky nehodovosti v rámci kraja je nepriechodné ich navýšenie, kedŽe iné okresy sú na tom horšie. Na
otázku p. V|adimíra Májka uviedo|, Že riešenie prob|émov susedského spo|unaŽívania je v kompetencii po|ície' kďže
obec nemá obecnú po|íciu. P. Báchor namieta| pri činnosti nevšímavosť po|ície k opakovaným porušeniam verejného
poriadku, resp. právnych predpisov napr. ďch|a jazda, jazda bez EČV, parkovanie v zákazoch a pod' starosta namieta|,
že nesúh|así s tvÍdenim, že kauza Družstevná nemá vp|yv na bezpečnosť V obci, keďže počas pÉzdnin, keď bo|i aj
dovo|enky po|icajti z RohoŽníka zabezpečovali stráŽenie neprispÓsobivých občanov, a Že ešte dva také prípady a je to
koniec bezpečnosti v okrese. Namieta|, že 12 polica.itov na oddelení v RohoŽnikuje má|o a ak to má mať zmyse| ma|o
by ich byť aspoň raz toÍko. oZ zobra|o správu na vedomie. - uznesenie č. 6tV20í 1
za: 8, zdÉa| sa:0, proti: 0, neprítomný: Ján Že|ipský

K bodu programu č. 7
Zástupca Íirmy Ho|cim S|ovensko Ing. zátopek predniesol lnformáciu o monitorovani kva|ity ovzdušia. OZ zobra|o správu
na vedomie.,
- uznesenie č. 65/20í1
za:8, zdrŽa| sa:0, proti: 0, neprítomný: Ján Že|ipský

K bodu programu č. 8
Bo|i prednesené investičné p|ány obce v nas|edujúcom zneni'



í. Vybudovanie zbemého dvora - je potrebné vybudovanie zberného dvora v priestore súčasného areálu
technických s|uŽieb' Za týmto úče|om bude podaná žiadosť o NFP na projekt "Rohožnik 

- Zbemý dvor
Záhumenice" vo výške 700.8'18'72 € pri ktoÉho prípadnom schvá|ení bude obec musieť participovať 5% - tj'
35.040'94 €. oZ schvá|i|o tento postup - uznesenie ě,72nu1 za 8,zdrža| sa: 0 , proti: 0, neprÍtomný:
Ján Želipský

2. Pokračuje sa v budovani spomalovacieho ostrovčeka v smere od Kuchyne v hodnote cca 48.000,€
v spolupráci s firmou Holcim

3. Bo|a podpísaná zm|uva na budovanie tréningového ihriska v rámci športového areá|u. lnvestícia vo výške
66.400'€ bude krytá cez fondy z MAS Podhoran.

4. Bude rekonštruovaný chodnik oko|o hotela na tento účel má obec k dispozícii 5.000,€ od spoločnosti
HOLCIM

Ďabj sú v štádiu rozpracovanosti alebo sa uvažuje o nas|ďujúcich akciách a investiciách
5. Príprave chodnika oproti cintorínu
6. Cesta |BV-Staré ihtisko
7. 2012 - vykúpenie pozemkov pod nový cintorín (cca 20.000,€)
8. Stará materská škola - demo|ácia objektu
9. Domov dóchodcov
10. Príprava športovej ha|y (výber miesta' type a priprava stavebného povo|enia)
1 1. Skatepark
12. Nová fasáda - ško|a'l3. Nová fasáda - škÓlka'l4. Spomalovače v obci
15. Ana|ýza ďa|šieho vyuŽitia priestorov stareho obecného úradu

oZ zobra|o p|án na vedomie - uznesenie č.70/20íí za: 8 , zdÉa| sa: 0,proti: 0, neprítomný: Ján Že|ipský
oZ poveri|o staostu obce rokovať o moŽnosti odkúpenia objektu starej sýpky a prilah|ého areálu - uznesenie 7412011'
za: 8, zdrža| sa: 0, proti: 0, neprítomný; Ján Že|ipský

K bodu programu č' 9
H|avná kontro|Órka Natália Topo|čányová pďa|a spÉvu o výsledku kontro|y príjmov a výdavkov, dodrŽiavanie
zákonnosti , hospodámosti, efektivnosti a účinnosti pri hospodáreni s verejnými prostriedkami 2010 v Mateske| ško|e
a Škotskej jedálni. Pri hospodárení v materskej ško|e nebo|i zistené Žiadne pochybenia. Pri kontro|e v Školskej jedálni
bo|i zistené pochybenia v účtovani. H|avnými pochybeniami v ško|skej jedá|ni bo|o zlé časové účtovanie (podta
ško|ských a nie podÍa účtovných rokov, z|é účtovanie niektoých dokladov a nepuŽivanie softwarevého vybavenia na
evidenciu dokladov.
0Z zobra|o správu na vedomie - uznesenie é'7112011
za: 8, zdrža| sa: 0 , proti: 0, neprítomný: Ján Že|ipský

K bodom programu č. 10''1í''.|2'
Žiadosť o príspevok pre p. Dávida na rehabiIitáciu syna
Podla informácii, ktore preveri|a hlavná kontro|ótka Natá|ia Topo|čányová nie je podta zákona možné v tomto prípade
poskýnúť priamu dotáciu z prostriedkov obce. Na zák|ade návrhu p. Ze|ipského obec ponúk|a moŽnosť poskytnůť na
tento účel Výťažok z najb|iŽšieho divade|ného predstavenia Divad|a na Hambá|ku - Muž mojej Ženy, ktoré bude v KD
06.11.2011.
Avana
Starosta informova| o petícii obyvatelov Avanárske'j u|ice vo veci prevádzky v priestoroch bývalej Avany. objekt je
v sÚčasnosti stá|e vo vlastnictve spoločnosti COoP Produkt Bratis|ava, ktoý na začiatku roku zverejni| záujem predať
ho' V súčasnosti robí spo|ďnosť kroky potrebné k prevzatiu tohto objektu spáť do svojej drŽby'
Zbierka na cintorín
Bo|o vyzbieraných 755,€ ktoÉ budú rozde|ené medzi poškodených pomeme podIa hodnoty poškodenia.
Gu|'ášové preteky
Marek Fabian sa pýta| na organizáciu pretekov Vo vareni gu|ášu vzhladom na pochybnosti o transparentnosti ich
priebehu' Starosta oboznámi| pritomných, Že preteky spoluorganizuje obec a Polovné zdruŽenie HÓrka, pričom obec



zabezpečí technické podmienky podujatia a PZ HÓrka priebeh, porďu a občerstvenie, Počas pretekov p' Hudec oznámi|,
Že je 30 druŽstiev, na čo som poveda| oK a viac som sa ým nezaobera|. Podťa vyjadreni zástupcov PZ HÓrka nezávislá
porota bez akýchkolvek vp|yvov a machinácií vyhodnoti|a vzorky, tak ako bo|o vyh|ásené. Aby sa v budúcnosti prediš|o
rÓznym pochybnostiam bo|o dohodnuté, Že sa bude dÓs|edne požadovať aby do súťaže bo|i akceptované iba vzorky
z gulášov varené priamo na mieste. Podobné vyjadrenie s|úbili zástupcovia Pz HÓrka dať aj na obecnú webovú stránku.
Cesta na ěističku
Na zák|ade otázky p. Májkovej ako sa rieši cesta na čističku a najmá jej priechodnosť poda|a vysvet|enie p. KoŽuchová.
|nformova|a o stretnuti s manŽe|mi Habouými, kde sa dohod|o, že bude Vyhotovený geometrický p|án a geometrické
zameranie skutočného stavu aby bo|i jasné V|astnícke Vzťahy k predmetným pozemkom a na zák|ade toho budú
zúčastnené strany sporu o určenie v|astnícfua konať ďa|ej.
Herňa na H|avnej uIici
Marek Fabian t|moči| sťaŽnosti obyvatelov Hlavnej u|ice na h|uk pÓsobený návštevnikmi prevádzky Heňe, ktoÉ má non
stop prevádzku. V diskusii sa prítomní zaobera|i moŽnosťou riešenia cez obmedzenie prevádzkových hodín pre všetky
zariadenia poskýujúcich s|uŽby - tu sa prítomní zhod|i, že to nie je riešenie, ďa|ej sa zvaŽova|a moŽnosť zakázať všetky
automaty V obci, keďŽe noý zákon o hazardných hrách od septembra takÚto moŽnosť poskytuje. Marek Fabian spo|u so
starostom poukázali na skutočnosť, Že obmedzenim pre takúto prevádzku od 01.0,l.2013 bude zákaz vhemi fajčiť
a podávať a|koho|ické nápoje, a teda tí ktorí toto zariadenie vyuŽívajú po uzavreti všetkých ostatných podnikov nebudú
mať dÓvod tam chodiť a rušiť nás|edne oko|ie. Poukáza|i zároveň aj na skutočnosť, že prijem obce z automatov, a to
nie|en v tejto prevádzke predstavuje ročne cca 37.000,€ čo nie je zanedbatelná po|ožka. Marek Fabian upozomi| tiež na
skutďnosť, Že po intervencii zo strany obce a po výmene prevádzkara V tomto zariadeni prišlo k z|epšeniu situácie. Po
diskusii nebo|o pristúpené k h|asovaniu o pripadnom obmedzeni prevádzky pohostinských zariadení respektive o
zrušení výhemých automatov na územi obce. o ďalšim postup bude prebratý na stretnutiach pos|ancov'
RohoŽníčan
starosta inÍormova| o príprave obnovenia RohoŽníčana, ktoý išie| tento ýŽdeň do t|ače, a pritom vyzva| pritomných
o pomoc a spo|upÉcu pri fuorbe obsahu RohoŽničana.
Obecné s|ávnosti
Na zák|ade otázky Karo|a Štarka za obecný úrad p' Micha| Kiss informova| o Íinancovaní tohtoročných obecných
s|ávnosti v RohoŽniku. Vzhťadom na skutočnosť, Že zo sponzorských príspevkov a dotácii obec ziska|a 9735,€
(HOLO|M 3300'- €, BsK 800'- € ' TMNSPLUS 500' €, ALAS 400' € ' TsK 300,€' |Ps GEo Ma|acky 100,€, Roman
Have|ka 120'. €, Rod. Ficekova 100' € ' AsA 100' €. PNEUSERV|S Krebs 100,- €. cooPJednota 130,€' D|Os 150,€'
Ambra Ján 100,€' TOPSET 25,€ PROINTERM 500'- € P0DH0MN 2510,€, Tss Pitte|+Brausewetter 500,€) nebo|o
treba na organizáciu tohto podujatia poskytnúť Žiadne prostriedky z rozpočtu obce, keďŽe nák|ady na ich organizáciu
bo|i 9.466'55 € ( z toho nák|ady na účinkujúcich - 4.087'88 €, občerstvenie pre účinkujÚcich a hostí recepcie - 883,10 €,
nák|ady na tribúnu - 2.290'. €' nák|ady na propagáciu - 780'57 € a nák|ady na organizačný ko|eKív - 1'425'. €).
starosta poďakova|za spo|uprácu Všetkým, ktori sa podiela|i na ich organizácii.

zapisovatel: Mária KoŽuchová

overovate|ia: Doc' MUDr. Milan Májek

Karo| Štark


